
Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas 

 Skolas padomes sanāksmes protokols Nr.1   31.10.2023. 

Sanāksme notiek: Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolā, 115.kabinetā. 

Sanāksme sākas: 18:00. 

Sanāksmi vada Modris Karlsons, protokolē Aiga Batarevska. 

Sanāksmē piedalās: Māra Skuja, Linda Silvestrova, Liene Jasone, Gatis Rautiņš, Santa Dubure, 

Guntra Buivida, Sandra Poriņa, Miķelis Ezis, Zane Apine, Elīna Ruņeniece, Ivo Lūsis, Agnese 

Freiberga, Ingūna Maļinovska, Juris Freibergs, Agnese Liņķe. 

Darba kārtība: 

1. Iepazīšanās ar skolas padomes nolikumu. 

2. Skolas padomes priekšsēdētāja un skolas padomes priekšsēdētāja vietnieka 

vēlēšanas. 

Sanāksmes darba gaita. M.Karlsons sanāksmes dalībniekus iepazīstina ar sanāksmes darba 

kārtību un uzaicina skolas administrācijas pārstāvi S. Poriņu iepazīstināt klātesošos ar Skolas 

padomes nolikumu.  

S.Poriņa informē par Skolas padomes dokumentiem, to atspoguļojumu skolas mājas lapā, kā 

arī iepazīstina ar Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas Skolas padomes nolikumu.  

M.Karlsons uzaicina klātesošos padomes locekļus iepazīstināt ar sevi un mērķiem, kurus 

padomes locekļi definējuši darbībai Skolas padomē. L.Silvestrova izsaka vēlmi vadīt Skolas 

padomi, G.Rautiņš būt par Skolas padomes priekšsēdētāja vietnieku. M.Karlsons uzaicina 

padomes locekļus balsot par L.Silvestrovas kandidatūru Skolas padomes priekšsēdētājas 

amatam.  

Balsojums- par 16, pret 0, atturas 1.  

M.Karlsons uzaicina padomes locekļus balsot par G.Rautiņa kandidatūru Skolas padomes 

priekšsēdētājas vietnieka amatam.  

Balsojums- par 17, pret 0, atturas 0. 

 M.Karlsons dod vārdu ievēlētajai Skolas padomes priekšsēdētājai L.Silvestrovai. 

L.Silvestrova aicina vecākus informēt par problēmām, kuras aktualizētas skolas vecāku 

sapulcē.  

M.Ezis izsaka pretenzijas par skolas pusdienām. Vairāki klātesošie padomes locekļi pauž līdzīgu 

viedokli. Lai nodrošinātu objektīvu viedokli, skolas direktore G.Buivida uzaicina vecākus 

personīgi pārliecināties par pusdienu kvalitāti, apmeklējot skolas ēdnīcu un pusdienojot skolā. 



Skolas padomes locekļi vienojas, ka novembrī notiks skolas pusdienu kvalitātes izvērtēšana, 

klašu vecāku pārstāvjiem pusdienojot skolas ēdnīcā. 

G.Rautiņš aktualizē jautājumu par drošu automašīnu kustību skolas stāvlaukumā pirms 

mācību stundām. Klātesošie izsaka priekšlikumus problēmas risinājumam. L.Silvestrova 

ierosina nosūtīt Skolas padomes priekšlikumus Kuldīgas novada pašvaldībai, drošas ceļu 

satiksmes organizēšanai skolas stāvlaukumā. 

M.Ezis iesaka skolā veidot interešu izglītības pulciņus, lai pilnveidotu skolēnu zināšanas ceļu 

satiksmes drošības jautājumos. S.Poriņa informē par skolas sniegtajām iespējām apgūt CSN 

skolā. 

L.Silvestrova ierosina papildus logopēda nodarbības nodrošināt, izmantojot skolas atbalsta 

biedrību “Esi savējais!”. 

Nolēma. 

1. Novembrī izvērtēt skolas pusdienu kvalitāti, klašu vecāku pārstāvjiem pusdienojot 

skolas ēdnīcā. 

2. Nosūtīt Skolas padomes priekšlikumus Kuldīgas novada pašvaldībai, drošas ceļu 

satiksmes organizēšanai skolas stāvlaukumā. 

Sanāksme beidzās: 19:30 

 


